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فرماندار شهرستان فامنين در شوراى ترافيك تأكيد كرد:
فرهنگ سازى ترافيك و تسهيل عبور و مرور وسايل نقليه

هگمتانه، گروه شهرستان: فرماندار شهرستان 
فامنين با تأكيد بر فرهنگ سازى مقوله ترافيك 
و تسهيل عبور و مرور وسايل نقليه گفت: ايمنى 
و امنيت جان انسان ها مهمترين بخش در شوراى 

ترافيك است.
بــه گــزارش هگمتانه بــه نقل از روابــط عمومى 
فرماندارى شهرســتان فامنين، دومين جلسه شوراى 
ترافيك شهرستان به رياست فرماندار و با حضور معاون 

فرماندار، رئيس پليس راهور و ديگر اعضا برگزار شد.
ســيدمجيد شــماعى در اين جلســه با تأكيد بر 
فرهنگ سازى برنامه هاى ترافيك گفت: ايمنى و امنيت 
جــان انســان ها مهمترين بخش در شــوراى ترافيك 
اســت و مصوبات شــوراى ترافيك همــواره در جهت 
فرهنگ ســازى مقوله ترافيك و تســهيل عبور و مرور 

وسايل نقليه است.
شماعى همچنين با اشــاره به نيازهاى شهرستان 
در حــوزه ترافيكى بيــان كرد: ايمن ســازى مدارس 
حاشيه راه ها، رنگ آميزى ســرعتكاه ها و آشكارسازى 

نقاط حادثه خيز، استانداردســازى سرعتكاه ها، نصب 
دوربين هاى كنتــرل ترافيكى و ايجــاد مركز معاينه 
فنى خودرو در شهرســتان را مى توان از نيازهاى مهم 

منطقه در حوزه ترافيك عنوان كرد كه تا كنون به نحو 
مطلوب صورت گرفته است.

رئيس شوراى ترافيك فامنين تصريح كرد: در حوزه 

ترافيــك با كمترين هزينه بيشــترين و بالاترين بهره 
ورى را مى توانيم داشته باشيم.

فرماندار شهرســتان فامنين در ادامه بر بازديدهاى 
مشــترك اعضاى شــوراى ترافيك و تهيه شناسنامه 

سرعتكاه هاى اين شهرستان تأكيد كرد.
شماعى با بيان اينكه همه مصوبات شوراى ترافيك 
شهرستان در خصوص داخل شهر قابليت اجرايى دارد، 
اضافه كرد: رويكرد و سياست شوراى ترافيك افزايش 

ضريب ايمنى براى عابران پياده و رانندگان است.
وى در ادامه رعايت و ترويج نظم و انضباط ترافيكى 
را يك ضرورت مهم برشــمرد و گفــت: همه بايد در 
جهت تســهيل تردد و ترويج قوانيــن ترافيكى تلاش 

كنند.
احمد حيدرى معاون فرمانــدار نيز گفت: آموزش 
و فرهنگ ســازى مباحث ترافيكى و اخذ مجوزات لازم 
از مواردى اســت كه با كمــك اداره آموزش و پرورش 
مى توان به اين مهم نيز توجه ويژه كرد تا نتايج آن در 

مبحث حمل و نقل شهرى مشهود شود.

شهردار بهار:
پايان عمليات آسفالت ريزى مسير اصلى شهرك هاى 

بهاران و چشمه قصابان
هگمتانه، گروه شهرستان: شهردار بهار گفت: 
صنعتى  شهرك  اصلى  مســير  آسفالت  روكش 
بهاران و چشمه قصابان با هزينه اى بالغ بر شش 
و نيم ميليارد ريال به همت شــهردارى بهار به 

پايان رسيد.
حســن رمضانى درخصوص عمليات آسفالت ريزى 
در شهرك هاى صنعتى بهاران و چشمه قصابان گفت: 
حجم عمليات آســفالت ريزى با مســاحتى بالغ بر 27 
هزار و 500 مترمربع به طــول دو كيلومتر با ظرفيت 
ســه هزار و 200 تن آســفالت به مقدار 168 تن قير 
يارانه اى الباقى از اعتبارات داخلى شهردارى بهار انجام 

شده است.
شــهردار بهار در ادامه اظهار كرد: زيرسازى مسير 

اصلى شــهرك صنعتى بهاران جــزء مطالبات چندين 
ســاله مردم و ســرمايه گذاران بوده كه شهردارى بهار 
به آن جامه عمل پوشــانيد و در راستاى جذب و رونق 
سرمايه گذار و توسعه اقتصادى منطقه و بهبود عبور و 

مرور اقدام نمود.
رمضانى گفت: علاوه بر آســفالت ريزى در شــهرك 
صنعتى بهاران و چشــمه قصابان، بيــش از 15 هزار تن 
آســفالت ريزى با اعتبارى بالغ بر چهار ميليارد تومان در 

خيابانها و معابر اصلى و فرعى شهر بهار خواهيم داشت.
شــهردار بهار در پايان از همراهى استاندار همدان، 
معاون امور عمرانى اســتاندار همدان، مدير كل راه و 
شهرسازى استان همدان، اعضاى شوراى اسلامى شهر 

بهار و دهيارى و روستاى چشمه قصابان تقدير كرد.

فرماندار بهار:

ضعف مديريتى و بى انگيزه بودن مديران از عوامل نارضايتى مردم
بهار  فرماندار  شهرســتان:  گروه  هگمتانه، 
گفت: ضعف مديريتى و بى انگيزه بودن مديران 
گفت: و دانســت مردم نارضايتى عوامل از را

كارآمــد را جايگزين كند كه راه حل مشــكلات را 
كوتاه كرده و مديريت خوبى داشته باشد.

بالا نارضايت ه زمين هر در ه اينك بيان ا ب وى

خبـــر

فرماندار تويسركان:
500 ميليارد تومان طرح در 

حوزه آب شهرستان تويسركان 
در حال اجراست

فرماندار  شهرســتان:  گــروه  هگمتانه، 
تويسركان گفت: 500 ميليارد تومان طرح در 
حوزه تأمين آب در شهرستان تويسركان هم 

اكنون در حال اجراست.
حبيب موميوند اظهار كرد: اكنون طرح ساخت 
ســد خرمرود با برآورد اعتبارى افــزون بر 300 
ميليارد تومان در حال اجراست كه آب آشاميدنى 
روستاهاى پر تعداد دهســتان خرمرود را تأمين 

مى كند.
وى افزود: طرح تصفيه خانه سد سرابى به روش 
بى.او.تى و با مشــاركت بخش خصوصى با برآورد 
اعتبارى بيش از 30 ميليــارد تومان نيز در حال 

اجراست.
فرماندار تويســركان با بيــان اينكه از مجموع 
19 مجتمــع آبرســانى اولويت دار روســتايى در 
استان همدان، چهار مجتمع مربوط به شهرستان 
تويسركان است، تأكيد كرد: همچنين طرح خط 
انتقال آب سد ســرابى به شهر تويسركان اكنون 
نزديك به صد درصد پيشــرفت دارد و در مراحل 

پايانى اجرايى قرار دارد.
وى با اشاره به پيشبرد مراحل اجرايى ايستگاه 
قطار روستاى بابا كمال تويسركان تصريح كرد: اين 
طرح با بــرآورد اعتبارى معادل10 ميليارد تومان 
در حال ســاخت اســت و در كميته برنامه ريزى 
شهرســتان نيز براى ايجاد راه دسترســى كوتاه 
به اين ايستگاه از مسير روســتاهاى دارانى عليا، 
بوســتاندر و ميانده اعتبار خوبى تخصيص يافته 

است.
فرماندار تويســركان ابراز كرد: در ســال 96 
شاهد اجراى توسعه آبيارى تحت فشار و آبرسانى 
با لوله به باغ ها و مزارع تويســركان در وســعتى 
نزديك به يك هزار هكتار بوديم و اكنون به دنبال 

افزايش زمين هاى بهره مند از اين طرح هستيم.
شاهد نيز تويسركان ورزش حوزه در گفت: وى

خبـــر

امام جمعه ملاير:
موضع رئيس جمهورى درباره 

برجام قابل تقدير است

هگمتانه، گروه شهرستان: امام جمعه ملاير 
درباره  ايران  جمهورى  رئيس  پاســخ  گفت: 
برجام و بسته پيشــنهادى اتحاديه اروپا از 

موضع قدرتمندانه بود و قابل تقدير است.
حجت الاسلام محمدباقر برقرارى در خطبه هاى 
عبادى سياسى نماز جمعه ملاير در مسجد جامع 
اين شــهر اظهار كرد: پس از ارائه بسته پيشنهادى 
اتحاديه اروپا به ايران، رئيس جمهورى به صراحت 
اعلام كرد اين بسته پيشنهادى، ما را مأيوس كرد.

وى بــا تأكيد بر اينكه اتحاديه اروپا در مســاله 
برجام به دنبال وقت كشى است، افزود: در اين رابطه 
مســؤولان ما بايد يك بسته پيشنهادى به اتحاديه 
اروپا ارايئه كند تا چنانچه اروپا اين پيشنهاد ايران 
را درباره برجام نپذيرفت، ايران با شجاعت از برجام 

خارج شود.
حجت الاســلام برقرارى با بيان اينكه اتحاديه 
اروپا بسته شفاف، جزئى و روشنى ارائه نداد، تأكيد 
كرد: مسؤولان بايد در مورد برجام از موضع قدرت 
وارد شوند و به مؤلفه هاى قدرت ملى خود برگرديم.

امام جمعه ملاير با اشــاره به ســالروز تاسيس 
شــوراى نگهبــان، اين نهاد را حافظ اســلاميت و 
جمهوريت نظام دانســت و بيان كرد: نياز اســت 
شــوراى نگهبان جلوى برخى مصوبات را بگيرد تا 
در آينده اسير دست كشــورهايى همچون آمريكا 

نشويم.
وى با اشــاره به جايگاه خطير شوراى نگهبان و 
لزوم احتــرام به اين نهاد مقدس گفت: تحت هيچ 
شرايطى شــوراى نگهبان نبايد در كشور تضعيف 
شــود؛ چراكه تضعيف شــوراى نگهبان، به منزله 

تضعيف نظام است.
حجت الاســلام برقرارى خواستار حفظ حرمت 
و آبروى مردم و نظام از ســوى شوراى نگهبان شد 
و افزود: نياز اســت شوراى نگهبان درباره مصوبات 
مجلس شوراى اسلامى دقت بيشترى داشته باشد.
اسلام حيات تداوم و اشاره حج هفته آغاز به وى
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مشاور عالى وزير نيرو در امور برق و انرژى:

نيروگاه شهيد مفتح در پايدارى شبكه سراسرى برق نقش بسزايى دارد
هگمتانه، گروه رويداد: مشاور عالى وزير نيرو در 
امور برق و انرژى و رئيس هيأت مديره شركت مادر 
تخصصى توليد نيروى برق حرارتى كشور از نيروگاه 

هزارمگاواتى شهيد مفتح همدان بازديد كرد.
به گزارش هگمتانه به نقل از روابط عمومى شركت 
مديريت توليد برق شهيد مفتح، مشاور عالى وزير نيرو 
در امور برق و انرژى در ســفرى يك روزه به همدان از 

نيروگاه شهيد مفتح بازديد كرد.
هوشــنگ فلاحتيان در بدو ورود به نيروگاه همدان 
با مدير عامل، معاونان و مديران نيروگاه شــهيد مفتح، 
مدير عامل و معاونان شــركت توليد نيروى برق شهيد 
مفتح (همدان و لرستان) و مدير عامل شركت سهامى 

برق منطقه اى باختر تشكيل جلسه داد.
مشـــاور عالى وزير نيـــرو در اين جـــلسه ضمن 
قدردانى از تـلاش هاى كاركنـان نيروگاه شهيد مفتـح 
به موضوع انتقال پساب فاضلاب شهر همدان به نيروگاه 
اشاره كرد و گفت: نيروگاه شهيد مفتح با ظرفيت توليد 
هزار مگاوات يكى از نيروگاه هاى خوب كشور است كه 
نقش بسزايى در پايدارى شبكه سراسرى برق دارد كه 
طى چند سال گذشته اين ميزان توليد به دليل كمبود 

آب به حداقل رسيده بود.
خوشبختانه  كرد،  خاطرنشان  فلاحـتيـان  مهندس 
نيروگاه شهيد مفتح با بهره گيرى از پساب شهرى احيا 
شــد و اكنون با توان اســمى خود در خدمت شــبكه 

سراسرى برق كشور است.
رئيس هيأت مديره شــركت برق حرارتى كشــور 

تصريح كرد: انتقال پســاب شــهر همدان به نيروگاه و 
استفاده از آن در چرخه توليد برق به عنوان يك تجربه 
موفق در صنعت برق حرارتى كشور محسوب مى شود 
كه بايــد تمامى اقدامــات صورت گرفتــه در اجراى 
اين پروژه ملى به صورت مستـنـــد در اختيار ســاير 
نيروگاه هاى كشور قرار گيرد تا متخصصان صنعت برق 
كشور بتوانند از تجربيات ارزشمند در اجراى اين پروژه 
استفاده كنند. فلاحتيان با اشاره به بحران كمبود آب 
در كشــور گفت: طرح اســتفاده از پساب تصفيه شده 
در صنعت نيروگاه هاى حرارتى كشــور به طور جدى 

پيگيرى خواهد شد.
مشاور وزير نيرو افزود، از آنجايى كه امروزه پساب 
تصفيه شــده شــهرى به دليل كمبود منابــع آبى از 
اهميت فوق العاده اى برخوردار اســت، لازم است طرح 
احداث برج خشــك واحد دو نيروگاه شهيد مفتح هر 
چه ســريعتر به اتمام برسد تا در مصرف پساب نيز به 

ميزان 80 درصد صرفه جويى صورت گيرد.
مهندس فلاحتيان در ادامه افزود: امروز دشــمنان 
اين كشــور اقتصاد را هدف قرار داده اند و ما معتقديم 
پيروزى حق بر باطل وعده الهى است، لذا صنعت برق 
كشور با داشتن نيروى انسانى متخصص و متعهد خود 
همانند گذشته در تأمين برق مورد نياز كشور از هيچ 
كوششى دريغ نخواهد كرد و بدون شك از اين مقطع 

نيز با افتخار عبور خواهيم كرد.
فلاحتيان ضمن تأكيد بر اهميت تأمين و نگهدارى 
واحدهاى نيروگاهى كشــور، ابراز اميــدوارى كرد تا 

پايان ســال 98 نزديك به 4 هزار مگاوات به ظرفيت 
نيروگاهى كشور اضافه شود.

پيش از ســخنان مشــاور وزير نيرو در امور برق و 
انرژى، مهندس نـريـمانى مدير عامل نيروگاه شهيـد 
مفتـــح، مهندس مـــرادى مدير عامل شركت توليد 
نيــروى برق شــهيد مفتح و مهنــدس مددى مجرى 
طرح احداث برج خشــك واحد 2 گزارشى از عملكرد 
شــركت ها در خصوص ميزان مصارف آب و ســوخت، 
تعميرات اساسى و نيمه اساســى، ميزان توليد برق و 

پروژه هاى در دســت اجرا به ويژه پــروژه احداث برج 
خشك واحد 2 ارائه كردند. 

همچنين مهنــدس امير پرويز سرپرســت كارگاه 
قدس نيرو مســتقر در نيروگاه شــهيد مفتح گزارش 
مبسوطى از پيشــرفت پروژه احداث برج خشك واحد 

2 ارائه كرد.
مهندس فلاحتيان در پايان اين جلسه از محل احداث 
برج خشك واحد 2 نيروگاه شهيد مفتح و اتاق هاى فرمان  

واحدهاى اين نيروگاه بازديد كرد.

بهار  فرماندار  شهرســتان:  گروه  هگمتانه، 
گفت: ضعف مديريتى و بى انگيزه بودن مديران 
گفت:  عوامل نارضايتى مردم دانســت و  از  را 
توجه به اقشــار كم درآمــد،  مراعات مردم، 
قرار  كار  دستور  در  بايد  انرژى  در  صرفه جويى 
گيرد و كارمنــدان ادارات به عنوان الگو براى 

گيرند. قرار  سايرين 
احسان قنبرى در شــوراى ادارى شهرستان بهار 
افزود: 400 نفر در آمريكا در وزارت جنگ مســؤول 
ميز كشــورها هســتند كه بلندترين ميــز متعلق به 
ايران و بيشــترين كارشناسان در حوزه ايران فعالند 

كه اين نشان دهنده اهميت كشور ما است.
وى تصريح كرد: دشــمنان به دنبال تحريم كامل 
نفتى ايران هســتند و نوسان بازار ارز و سكه نيز در 
اين راســتا اســت و دوران تحريم، بهار مفسدين و 

است. ويژ ه خواران 
وى بــا تأكيد بــر اتحاد و همدلــى بين مردم و 
مســؤولان، گفت: وضعيت بايد به خوبى براى مردم 
تفهيم شــود و مردم تا پايان ســال بايــد وضعيت 
غيرعــادى را تحمل كننــد تا بتوانيــم راهكارهاى 

بيابيم. مديريت  براى  مناسبى 
قنبرى، ضعف مديريتى و بى انگيزه بودن مديران 
را از عوامــل نارضايتى مردم دانســت و گفت: توجه 
به اقشــار كم درآمد،  مراعات مردم، صرفه جويى در 
انرژى بايد در دســتور كار قرار گيــرد و كارمندان 

ادارات به عنوان الگو براى سايرين قرار گيرند.
وى اظهار كــرد: هدف از راه انــدازى ميز خدمت، 
 نصب بنر بدون خدمت رســانى نيست و بايد با انگيزه 

و شور و شعور،  روان سازى در كار مردم صورت گيرد.
وى با بيان اينكه همه بايد دســت به دســت هم 
دهيــم و كامــل كننده اين چرخه باشــيم تا از اين 
بحران ها عبور كنيم، خاطرنشــان كــرد: در دوران 

جنــگ تحميلى همــه ملــت متحد در برابــر دنيا 
ايســتادگى كردند و دشمنان را به زانو در آوردند.

قنبرى با اشــاره به اينكه اگر مردم تلاش و رفتار 
درســت كارمندان و مديران دولــت را ببينند الگو 
مى گيرنــد و در محدوده خانوادگى خود ما را كمك 
مى كننــد، افزود: اگر دســتگاه مديريتى هوشــمند 
باشــد بايد به موقع مديران ناكارآمد را حذف و افراد 

كارآمــد را جايگزين كند كه راه حل مشــكلات را 
كوتاه كرده و مديريت خوبى داشته باشد.

وى بــا بيان اينكــه در هر زمينــه نارضايتى بالا 
باشــد تعارفى با مديران نخواهيم داشت، اظهار كرد: 
بايــد رضايت مندى مردم را جــدى بگيريم، احترام، 
رفتار درســت و پاســخ قانع كننده مسؤوليت بزرگى 

است كه بايد در رفتارهاى خود بگنجانيم.
امام جمعــه بهار هــم گفت: در نظام اســلامى 
مســؤوليت امانت اســت و مســؤولان بايد به دنبال 
خدمت به مردم باشــند؛ چرا كه صاحبان اصلى اين 
انقــلاب مردم هســتند و شايســته تكريمند و بايد 
عدالــت، امنيت و آســايش مردم در نظام اســلامى 

گردد. فراهم 
حجت الاسلام حبيب ا... حاتم نيا با اشاره به تكريم 
مــردم به عنــوان مهمترين ويژگى مديــران گفت: 
مردم در پيــروزى انقلاب اســلامى و خنثى كردن 
توطئه هاى دشــمنان سنگ تمام گذاشــتند و اين 

هستند.  خدمات  شايسته  مردم 
وى در ادامه خاطرنشــان كرد: ايران اسلامى در 
تمام عرصه ها به رشد و پيشرفت دست يافته كه اين 
مهم به بركت ولايت فقيه و تلاش مضاعف مسؤولان 
اســت كه بايد با حفظ وحدت و انسجام از اختلافات 
پرهيز كنيم و در حول محور ولايت باشــيم تا كشور 
را به عزت و اقتدار برســانيم و از طمع، تكبر و حسد 

كنيم. دورى 

نزديك به يك هزار هكتار بوديم و اكنون به دنبال 
افزايش زمين هاى بهره مند از اين طرح هستيم.

وى گفت: در حوزه ورزش تويسركان نيز شاهد 
بهره بردارى از ســالن ورزشــى كارگران و بانوان 
بوديم كه ســرانه ورزشى شهرســتان تويسركان 
را افزايــش داد و تلاش مى كنيــم تا قبل از اتمام 
سال 97 شاهد بهره بردارى از استخر شناى بانوان 

تويسركان باشيم.
فرماندار تويســركان تصريح كرد: بر اســاس 
اظهارات معاون درمانى وزير بهداشــت و درمان، 
تجهيــز بيمارســتان در حال ســاخت قائم(عج) 
تويسركان در اسرع وقت و در امسال آغاز مى شود.

مدير جهاد كشاورزى شهرستان رزن خبر داد
پيش بينى توليد 30 هزار تن 

جو در رزن
جهاد  مدير  شهرســتان:  گروه  هگمتانه، 
كشــاورزى شهرســتان رزن گفت: امسال 
پيش بينى مى شــود بيش از 30 هزار تن جو 

در شهرستان رزن برداشت شود.
محمود فتحى با اشــاره به ســطح زير كشت 
محصول جو در شهرستان رزن افزود: امسال بيش 
از هشت هزار هكتار جو در شهرستان كشت شده 

است.
وى با بيان اينكه از اين ميزان پنج هزار و 200 
هكتار جو آبى و دو هــزار و 800 هكتار جو ديم 
اســت، از پيش بينى برداشت بيش از 30 هزار تن 
جو در مزارع شهرستان خبر داد و گفت: بهره ورى 
توليد جو آبى بــه ازاى هر هكتار پنج تن و و جو 

آبى 2,5 تن است.
مدير جهاد كشاورزى شهرســتان رزن اظهار 
كرد: روند برداشت محصول جو از اوايل ماه جارى 
شروع شــده كه تا 20 روز آينده نيز ادامه خواهد 

داشت.
وى خاطرنشــان كــرد: تا كنــون بيش از 20 
درصد از محصول جو شهرســتان رزن برداشــت 

شده است.
فتحى بــا بيان اينكــه هفت گــروه دولتى و 
خصوصــى نظارت بر فعاليــت كمباين ها را انجام 
مى دهند، افزود: هدف از اين اقدام اين اســت كه 

محصول جو ريزش يا شكستگى نداشته باشد.
وى گفــت: در صــورت مشــاهده ريــزش يا 
شكستگى در محصول جو صاحبان كمباين ها بايد 
نســبت به حل اين مشــكل اقدام نمايند؛ در غير 

اين صورت از فعاليت آنها جلوگيرى خواهد شد.
مدير جهاد كشــاورزى رزن با اشاره به قميت 
مطلوب فروش توافقى جو افزود: اين دليل موجب 
شــده كه كشــاورزان كمتر به صــورت تضمينى 
محصول خود را به فروش برســانند و بيشــتر به 
صورت توافقى محصــول خود را به صورت نقدى 

مى فروشند.
وى خاطرنشان كرد: بيش از 300 كمباين كار 
برداشت جو در شهرستان رزن را انجام مى دهند.

و افزود: نياز اســت شوراى نگهبان درباره مصوبات 
مجلس شوراى اسلامى دقت بيشترى داشته باشد.

وى به آغاز هفته حج اشاره و تداوم حيات اسلام 
را در گرو حج ابراهيمى دانست و گفت: حج مظهر 
وحدت و همدلى جهان اسلام و به نمايش گذاشتن 

قدرت جهان اسلام و برائت از مشركان است.
حجــت الاســلام برقــرارى تأكيد كــرد: حج 
ابراهيمى بايد هراس و نااميدى در دل دشــمنان و 
اميد، شوق و وحدت را در دل مسلمانان ايجاد كند 

كه امروز اين امر را نظام اسلامى احيا كرده است.
امام جمعه ملاير خطاب به حجاج ايرانى تأكيد 
كرد: امروز كه دســت پليد صهيونيست ها از ناحيه 
وهابيت خود را نشــان داده اســت، حجاج بيت ا... 
الحرام بايد مراقب باشــند ناخواسته آب به آسياب 

دشمن نريزند.
حجت الاســلام برقرارى بــه دو مؤلفه قدرت 
نظامى و اقتصادى ايران اشــاره كرد و گفت: امروز 
مؤلفه قدرت ايران از نظر نظامى بســيار بازدارنده 
اســت و از صفر تــا صد آن توليد داخــل و داراى 
مديريتى قوى است كه از نظر اقتصادى نيز به اين 

مؤلفه ها نياز داريم.
وى با تأكيد بر اينكه از نظر اقتصادى كشور نياز 
به مديريت قوى، صحيح و انقلابى دارد، اظهار كرد: 
با توجه به اينكه دشــمن به دنبال تضعيف اقتصاد 
كشور و ايجاد شــكاف اجتماعى بين مردم است، 
مى طلبد مردم و مســؤولان در اين برهه هوشــيار 

باشند.

مديركل راه و شهرسازى همدان وعده داد
بيمارستان قائم(عج) تويسركان 
امسال به بهره بردارى مى رسد

و  راه  مديركل  شهرستان:  گروه  هگمتانه، 
بيمارستان  گفت:  همدان  استان  شهرسازى 
بهره بردارى  به  امسال  تويسركان  قائم(عج) 

مى رسد.
به گزارش هگمتانه به نقل از روابط عمومى اداره 
كل راه و شهرسازى اســتان همدان، فرهاد فرزانه 
بيــان كرد: در حال حاضر بيش از 100 نفر در اين 
پروژه مشــغول به كار هستند و كار نيز با پيشرفت 

قابل قبولى در حال انجام است.
وى با تأكيد بر اينكه خوشــبختانه كار ساخت 
و ســاز اين بيمارســتان يك روز هم تعطيل نشده 
است، افزود: علت عدم اتمام پروژه در سال 96 تنها 

افزايش حجم كار بوده است.
مديركل راه و شهرســازى همدان با اشــاره به 
اينكه ساخت بيمارستان به دليل ويژگى هاى خاص 
با ساختن يك ســاختمان معمولى متفاوت است، 
عنوان كرد: سرعت كار خوب بوده و به لحاظ زمانى 
اين پروژه در ســال جارى بــه بهره بردارى خواهد 

رسيد.
تختخوابى  بيمارســتان 96  اســت،  گفتنــى 
قائم تويســركان از ســال 87 كلنگ زنى شده و با 
جانمايى هايى كه انجام شده تعداد تخت ها به 154 

تخت افزايش يافته است.

(1,2)  -4- 4016.indd 7/13/2018 6:21:47 PM(1,2)  -4- 4016.indd 7/13/2018 6:21:47 PM


